
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 27. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 231
Vil ministeren oplyse, hvorfor der ultimo september endnu ikke er fremlagt bud på en 
sanering af erhvervsstøtten med 3,5 mia. kr., når det er stillet danskerne i udsigt, at disse 
midler skal anvendes til investeringer i forskning og uddannelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Schack 
Pedersen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. oktober 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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